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Projekt protokołu nr LXI/23 

 z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

odbytej w dniu 31 sierpnia 2023 r. 

 

Sesja rozpoczęła się o godz. 14:00 i trwała do godz. 17:23. 

Obrady sesji odbyły się w sali obrad Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle przy ul. Grzegorza 

Piramowicza 32 w Kędzierzynie-Koźlu (pokój nr 229). Obrady prowadził Ireneusz Wiśniewski 

Przewodniczący Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta dokonał otwarcia sesji, poinformował, że obrady są 

prawomocne, w chwili stwierdzenia prawomocności sesji uczestniczyło w niej 12 radnych. W 

trakcie obrad przybyli kolejni radni. Łącznie obecnych było 22 radnych. Nieobecny był 

Grzegorz Chudomięt. 

Następnie przedstawił zmiany do porządku obrad. Poinformował, że wpłynął wniosek 

Prezydenta Miasta w sprawie wycofania z porządku obrad projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie Statutu Gminy Kędzierzyn-Koźle i poddał go pod głosowanie: 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 7 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Hanna Białas, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Elżbieta 

Kozakiewicz, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Michał Nowak, Adam 

Oczoś, Marek Piasecki, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (3) 

Katarzyna Dysarz*, Halina Mińczuk*, Ewa Odulińska* 

NIEOBECNI (7) 

Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Andrzej Kopeć, Jacek Król, Fabian Pszon, Tomasz 

Scheller, Dominik Szustakiewicz 

*radna Halina Mińczuk, Katarzyna Dysarz i Ewa Odulińska w związku z problemami 

technicznymi, oddały głos „za” poprzez oświadczenie do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że wniosek został zdjęty z porządku obrad.  

Porządek obrad LXI sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle po zmianach przedstawia się 

następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu Nr LIX/23 z sesji Rady Miasta z 27 czerwca 2023 r. oraz protokołu  

Nr LX z 18 lipca 2023 r.  

3. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

4. Informacja Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Informacja o sytuacji inwestycji KK Terminale S.A. w Koźlu Porcie. 
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6. Analiza przebiegu przetargów na zadania inwestycyjne zaplanowane do wykonania  

w 2023 r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia rodzajów świadczeń oraz warunków i sposobu 

ich przyznawania w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli szkół i przedszkoli, dla 

których organem prowadzącym jest Gmina Kędzierzyn-Koźle. 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Statutu Gminy Kędzierzyn-Koźle. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dotychczasowej drogi wojewódzkiej do kategorii 

drogi gminnej. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia przez Gminę Kędzierzyn-Koźle do realizacji 

zadania z zakresu administracji rządowej. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca 

ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie 

opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych 

oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Kędzierzyn-

Koźle. 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyznaczenia obszaru i granic 

aglomeracji Kędzierzyn-Koźle. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty rocznej 

z tytułu trwałego zarządu ustanowionego na rzecz Miejskiego Zakładu Cmentarnego 

w Kędzierzynie-Koźlu. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle 

obejmującego tereny w rejonie ulic: Jana Kochanowskiego, Piastowskiej, Głubczyckiej, 

Kazimierza Pułaskiego, Królowej Jadwigi, Heleny Modrzejewskiej, Przyjaźni, 

Grunwaldzkiej, Niezdrowickiej, Sławięcickiej oraz w sąsiedztwie Kanału Kłodnickiego. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle 

obejmującego tereny wzdłuż projektowanego gazociągu podwyższonego ciśnienia na 

osiedlach Piastów-Powstańców Śląskich oraz Azoty. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle obejmującego tereny 

w rejonie ulic: Rybarze, Litewskiej, Heleny Modrzejewskiej, Jana Brzechwy, Aleksandra 

Fredry i Słowiczej. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej, składającej się z działek o nr 1974/17, 

1974/18 i 1974/22 k.m. 8, położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny 

Kędzierzyn przy ul. Kanałowej. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa użytkowania 

wieczystego nieruchomości gruntowej niezabudowanej, oznaczonej jako działka nr 

602/934 k.m. 5, położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Blachownia przy 

ul. Spacerowej. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa użytkowania 

wieczystego nieruchomości gruntowej niezabudowanej, oznaczonej jako działka nr 21/9 

k.m. 5, położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Blachownia przy ul. 

Spacerowej. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody 

Opolskiego z dnia 28 lipca 2023 r., stwierdzające częściową nieważność uchwały nr 

LIX/699/23 Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 27 czerwca 2023 r. w sprawie 

uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części 

obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle położonego na terenie osiedli Przyjaźni i Sławięcice, 
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w rejonie ulic: Przyjaźni, Strzeleckiej, Spacerowej, Naftowej oraz Kanału 

Kędzierzyńskiego i Kanału Gliwickiego w zakresie § 2 pkt 1 i § 2 pkt 12, oraz udzielenia 

pełnomocnictwa do wniesienia tej skargi i do występowania w tej sprawie przed 

Wojewódzkim Sądem Administracyjnym w Opolu i Naczelnym Sądem 

Administracyjnym w Warszawie. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na 

ławników do sądów powszechnych na kadencję 2024-2027. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2023 wraz  

 z autopoprawkami. 

23. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2023-2035 wraz z autopoprawkami. 

24. Podjęcie uchwały w sprawie skargi „na działanie gminy względem zabezpieczenia terenu 

po dawnej Spółdzielni Inwalidów Braille’a”. 

25. Podjęcie uchwały w sprawie skargi na działania pracowników Urzędu Miasta 

Kędzierzyn-Koźle w kwestii „likwidacji żywopłotu przy ul. Gazowej i ul. Piastowskiej 

oraz wycinki drzewa przy Powiatowym Urzędzie Pracy w Kędzierzynie-Koźlu”. 

26. Interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania 

radnych. 

27. Wolne wnioski. 

28. Zakończenie obrad. 

2. Przyjęcie protokołu Nr LIX/23 z sesji Rady Miasta z 27 czerwca 2023 r. oraz protokołu Nr 

LX/23 z 18 lipca 2023 r. 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr LIX/23 z sesji 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle z 27 czerwca 2023 r. oraz protokołu Nr LX/23 z 18 lipca 

2023 r.: 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , 

Elżbieta Kozakiewicz, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, 

Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Ewa Stogniew, Ireneusz 

Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (7) 

Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Andrzej Kopeć, Jacek Król, Fabian Pszon, Tomasz 

Scheller, Dominik Szustakiewicz 

 

Prowadzący obrady stwierdził, że protokoły zostały przyjęte. 

 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

Informację o bieżącej działalności Przewodniczącego Rady Miasta oraz korespondencji w 

okresie międzysesyjnym przedstawił Ireneusz Wiśniewski (pisemna informacja dołączona do 

niniejszego protokołu). 
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4. Informacja Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Radni przed sesją otrzymali pocztą elektroniczną pisemną „informację o działaniach 

Prezydenta Miasta w okresie międzysesyjnym w dniach od 28 czerwca do 30 sierpnia 2023 r., 

podejmowanych w ramach inicjatywy uchwałodawczej, wydawania aktów kierownictwa 

wewnętrznego oraz aktów administracyjnych w zakresie postępowania podatkowego” (pismo 

Or.0057.7.2023 z dnia 23 sierpnia 2023 r. oraz z dnia 30 sierpnia 2023 r. będące 

uzupełnieniem informacji z dnia 23 sierpnia).  

 

Prezydent Miasta poinformowała, że zostaną wyremontowane dodatkowe ulice na osiedlu 

Kuźniczka, gmina skutecznie pozyskała dofinansowanie z Rządowego Funduszu Rozwoju 

Dróg co stanowi 50% kosztów tej inwestycji. Powiadomiła również o remoncie boiska na ul. 

Przechodniej w ramach budżetu obywatelskiego. Dodała, że do końca marca przyszłego roku 

oświetlenie w całym mieście zostanie wymienione na ledowe. Całe zadanie będzie kosztować 

8,8 mln zł, z czego 5 mln zł to dofinansowanie z Polskiego Ładu – Program Inwestycji 

Strategicznych.   

5. Informacja o sytuacji inwestycji KK Terminale S.A. w Koźlu Porcie. 

Prezes Zarządu KK Terminale S.A. Jarosław Zemło poinformował, że Prezes Urzędu 

Ochrony Konkurencji i Konsumentów powiadamia spółkę co kwartał, że UOKiK nadal bada, 

czy PKP i PLK naruszyło przepisy o kolejnictwie. Jest to dla niego bardzo dziwne, ponieważ 

UOKiK jak ma do czynienia ze spółkami prywatnymi to sprawdzenie czy nastąpiło 

naruszenie przepisów zajmuje mu 2-3 tygodnie a w tej sytuacji przez tyle czasu nie może 

stwierdzić, czy PKP złamało przepisy. Ponadto poinformował, że spółka wystąpiła do sądu w 

Warszawie z pozwem przeciwko PKP. Wszyscy świadkowie zostali już przesłuchani, ostatnia 

sesja w sądzie jest wyznaczona na 6 listopada, na której odbędzie się przesłuchanie stron, 

czyli zarządu spółek PKP S.A. i KKT S.A, prawdopodobnie po tym przesłuchaniu sąd wyda 

orzeczenie. Zaznaczył, że nie może udzielić niektórych informacji przed orzeczeniem sądu, 

ale może otwarcie powiedzieć, że inwestycja jest blokowana przez Państwo Polskie. 

Wiceprezes PKP na rozprawie poinformował, że miał polecenie od  służb, aby zatrzymać 

inwestycję, ale nie jest w stanie powiedzieć dlaczego. Ma nadzieję, że spółka KKT wygra ten 

proces i będzie mogła pójść o krok dalej. Spółka jest obciążana kosztami utrzymania tego 

terenu. Dodał, że Polska Administracja Państwowa miała przesłać Organizacji Europejskiej, 

która się zajmuje drogami śródlądowymi, materiały, aby udostępnić Polsce finansowanie z 

Unii Europejskiej na udrożnienie Odry. Nie zrobiła tego, Polska jest biała plamą na mapie UE 

jeżeli chodzi o transport żeglugą śródlądową. Na koniec swojej wypowiedzi poinformował, że 

cała inwestycja do tej pory kosztowała spółkę 70 mln kapitału własnego.  

Andrzej Kopacki wspomniał, że podczas zeszłorocznego spotkania prezes KKT informował, 

że prowadzi rozmowy z jedną ze spółek Skarbu Państwa i być może ruszą prace w trzecim 

kwartale 2022 roku. Zapytał, jak rozwiązała się ta sytuacja.  

Jarosław Zemło poinformował, że padła deklaracja od jednej ze spółek Skarbu Państwa, iż w 

sytuacji gdy podejmą współpracę to zrobią wszystko, aby port został podłączony do linii 

kolejowej. Umowa została przygotowana do podpisania, ale po dwóch miesiącach starania ze 

strony KKT o spotkanie okazało się, że spółka Skarbu Państwa dostała informację od swojego 

właściciela, iż mają odstąpić od tej umowy. Trzy tygodnie później zgłosiła się inna spółka z 

chęcią przejęcia inwestycji, ale ich propozycja cenowa spowodowałaby duże straty dla KKT.  
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Przewodniczący Rady Miasta zapytał, czy spółka KK Terminale dalej jest gotowa do 

realizacji tej inwestycji. 

Jarosław Zemło stwierdził, że po to spółka walczy i utrzymuje port, ponieważ ma nadzieję na 

realizację inwestycji. Nawet klienci spółki, którzy się zdeklarowali cztery lata temu, nadal 

deklarują, że są gotowi podpisać ze spółką długoterminowe kontrakty i realizować 

przeładunki przez port w Kędzierzynie-Koźlu.  

Adam Oczoś podzielił się opinią, że miasto Kędzierzyn-Koźle z powodu zablokowania tej 

inwestycji ograniczyło możliwości rozwoju gospodarczego i powstania innych podmiotów w 

obszarze portu, a także  powstania potencjalnych miejsc pracy. Zarzuca politykom 

Zjednoczonej Prawicy brak zainteresowania portem. Przypomniał, że jeszcze niedawno 

Wiceminister Gospodarki Morskiej i Żeglugi Śródlądowej kibicował pojawieniu się 

inwestora. Poinformował, że na stronie KK Terminale są dostępne dokumenty rozwiewające 

wątpliwości co do pochodzenia kapitału, który miał finansować inwestycję w Kędzierzynie-

Koźlu. Podkreślił, że Prokuratura Okręgowa w Opolu, Opolski Urząd Celno-Skarbowy oraz 

Najwyższa Izba Kontroli nie stwierdziły nieprawidłowości związanych z tą inwestycją. 

Zastanawia się co jest powodem, że PKP nadal nie udostępniło torów kolejowych. Jest 

zdziwiony, że UOKiK przez tak długi czas nie wydał opinii.   

Katarzyna Kukolka-Bogocz wspomniała o negatywnej opinii Biura Bezpieczeństwa PKP S.A. 

jako przyczynie odstąpienia od umowy przez PKP, zapytała, czy spółka KKT wystąpiła o 

uzyskanie pozytywnej opinii, jeżeli tak to jaka była odpowiedź. Zapytała również o 

negocjacje ze spółką Skarbu Państwa odnośnie sprzedaży terenu portu, czy wynegocjowane 

warunki były dla spółki korzystne.  

Jarosław Zemło wyjaśnił, że KKT zwracała się zarówno do PKP jak i ABW o uzyskanie 

odpowiedzi, jakie problemy stają na drodze uzyskania pozytywnej opinii. Spółka prosiła 

również o spotkania celem wyjaśnienia wszelkich wątpliwości, jednak na żadne pismo nie 

zyskała odpowiedzi. Co do negocjacji ze spółkami Skarbu Państwa, pierwsza spółka została 

poinformowana przez swojego właściciela, że nie powinna kontynuować współpracy z KKT, 

natomiast druga oczekiwała, że dostanie wszystko za darmo.  

Fabian Pszon podzielił się opinią, że nie jest w stanie odblokować inwestycji na własną rękę,  

próbował natomiast zasięgnąć informacji dlaczego jest blokowana, co jest jego zdaniem 

kluczowe. Zaznaczył, że nie zna innego przypadku tego typu w Polsce, który miał miejsce w 

ciągu ostatnich kilku lat. Ten przypadek jest szczególny i wyjątkowy. Skoro sprawa jest w 

sądzie okaże się jaki będzie wyrok. 

Ewa Czubek podzieliła się opinią, że jeżeli ta inwestycja jest w jakiś sposób podejrzana to ile 

czasu może trwać wyjaśnianie tego. Jej zdaniem inwestycja jest blokowana ponieważ w 

mieście Kędzierzyn-Koźle od lat nie rządzi w samorządzie Prawo i Sprawiedliwość.  

Prezydent Miasta podzieliła się opinią, że nie rozumie tej sytuacji, jest możliwość pierwszego 

uruchomienia portu na Odrze i nikt nie musi wydawać na to pieniędzy, ponieważ jest 

inwestor, który przeznaczy na to nakłady. Pamięta jakie było zaangażowanie rządzących, aby 

uruchomić ten port. Miała pomysł wyremontowania zdewastowanej ulicy Portowej. Wokół 

portu jest teren, który mógłby się stać strefą ekonomiczną. Dodała, że nie byłoby problemu z 

algami.  
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Michał Nowak podzielił się opinia, że każdy inwestor, obojętnie czy buduje dom, fabrykę czy 

reaktywuje port, powinien mieć zapewniony dostęp do odpowiedniej infrastruktury. Zwrócił 

uwagę, jaki to jest sygnał dla innych inwestorów w kraju, Europie i na świecie, takie 

traktowanie inwestora. Jego zdaniem jest to działanie na korzyść Niemiec, gdzie są terminale 

kontenerowe i są dokonywane przeładunki.  

Fabian Pszon nie zgodził się z przedmówcą, różne inwestycje są i będą w Niemczech, ale 

należy patrzeć na polską gospodarkę.  

Adam Oczoś zwrócił się z pytaniem do radnej Katarzyny Kukolki-Bogocz, czy jako 

przedstawicielka struktur PiS rozmawiała z premierem lub przewodniczącym partii w 

zakresie rozwoju gospodarczego miasta Kędzierzyn-Koźle.  

Katarzyna Kukolka-Bogocz poinformowała, że na te same pytania odpowiadała na 

zeszłorocznej sesji Rady Miasta.  

Prezydent Miasta Sabina Nowosielska poinformowała, że wystosowała pismo do premiera 

opisując całą sytuację z portem i uzyskała odpowiedź, że premier się tym nie zajmuje.  

Wobec wyczerpania dyskusji w tym temacie, Przewodniczący Rady Miasta ogłosił przerwę, 

która trwała od 15:40 do 16:00. 

6. Analiza przebiegu przetargów na zadania inwestycyjne zaplanowane do wykonania  

w 2023 r. 

Tomasz Scheller zwrócił się z pytaniem o stronę finansową i procentową realizacji tych zadań 

oraz jak aktualnie wygląda rynek przetargów, czy ceny już się uspokoiły i łatwiej jest znaleźć 

wykonawców niż w tamtym roku.  

Artur Maruszczak poinformował, że wykonanie inwestycji na koniec lipca było na poziomie 

ok. 40 % jeżeli chodzi o budżet inwestycyjny. Dodał, że ceny trochę spadły, zbliżają się do 

wartości kosztorysowych, można powiedzieć, że rynek się ustabilizował. Nadal zdarzają się 

sytuację, że do przetargu się nikt nie zgłasza, ale jest ich już mniej.   

Tomasz Scheller zapytał, czy przedłożony dokument obejmuje tylko zamówienia o wartości 

powyżej których trzeba ogłosić przetarg bez zapytań ofertowych oraz, czy jest to realizowane 

przez Wydział Zamówień Publicznych, czy również inne wydziały.  

Kierownik Wydziału Zamówień Publicznych, Daniel Bul, wyjaśnił, że w tym zestawieniu 

zawarte są wszystkie postępowania przetargowe z całego urzędu, które wymagają stosowania 

ustawy Prawo Zamówień Publicznych, czyli wartość tych zamówień wynosi powyżej 130 tys. 

netto. W piątej kolumnie są podane wartości kosztorysowe sporządzane przed wszczęciem 

postępowania przetargowego, natomiast w przedostatniej kolumnie jest podana wartość 

zawartych umów w wyniku tych postępowań.  

Ireneusz Wiśniewski zapytał o zadanie budowy wału od ul. Głubczyckiej do Chrobrego. 

Artur Maruszczak poinformował, że było opracowanie skutków realizowanych inwestycji, z 

którego wynika, że wały mogłyby być niższe o niecały metr, co może znacząco wpływać na 
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wartość inwestycji. W pozycji 30 w tabeli jest zadanie przeprojektowania tych wałów, 

oszczędności w porównaniu z poprzednim projektem będą w milionach.  

Ponownie głos zabrał radny Tomasz Scheller. Zapytał o firmę wykonawczą zadania 

przebudowy ul. Kościelnej i Zaścianek, czy firma odpowiednio realizuje to zadanie czy są 

jakieś problemy.  

Artur Maruszczak poinformował, że były sygnały, że mogą być problemy, ale do tej pory 

firma realizuje to zadanie zgodnie z harmonogramem.  

Tomasz Scheller zapytał również, czy gmina posiada narzędzia prawne, aby firmy, które 

przed zakończeniem zadania schodzą z budowy nie dopuścić do wygrania innego przetargu. 

Zastępca prezydenta potwierdził, że pojawiły się nowe możliwości zablokowania takiej firmy, 

gmina już ją realizuje.  

Ireneusz Wiśniewski zapytał z ilu zadań inwestycyjnych gmina musiała zrezygnować ze 

względu na rosnącą inflację. 

Artur Maruszczak odpowiedział, że gmina rezygnuje z zadań tylko na etapie planowania, 

zaplanowane zadania jak na razie są na bieżąco realizowane, ale sytuacja może się zmienić za 

kilka miesięcy.  

Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady Miasta przeszedł do 

kolejnego punktu porządku obrad.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia rodzajów świadczeń oraz warunków i sposobu ich 

przyznawania w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli szkół i przedszkoli, dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Kędzierzyn-Koźle. 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, Andrzej Kopacki, poinformował, że 

komisja jednogłośnie pozytywnie (8 głosami ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , 

Andrzej Kopacki , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, 

Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz 

Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir 

Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (2) 

Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Chudomięt, Andrzej Kopeć 
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Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

UCHWAŁA NR LXI/707/23 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 31 sierpnia 2023 r. 

w sprawie określenia rodzajów świadczeń oraz warunków i sposobu ich przyznawania w 

ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli szkół i przedszkoli, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Kędzierzyn-Koźle 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Statutu Gminy Kędzierzyn-Koźle. 

(punkt zdjęto z porządku obrad) 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dotychczasowej drogi wojewódzkiej do kategorii 

drogi gminnej. 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja 

jednogłośnie pozytywnie (7 głosami ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , 

Andrzej Kopacki , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, 

Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz 

Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir 

Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (2) 

Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Chudomięt, Andrzej Kopeć 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

UCHWAŁA NR LXI/708/23 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 31 sierpnia 2023 r. 

w sprawie zaliczenia dotychczasowej drogi wojewódzkiej do kategorii drogi gminnej 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia przez Gminę Kędzierzyn-Koźle do realizacji 

zadania z zakresu administracji rządowej. 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja 

jednogłośnie pozytywnie (7 głosami ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
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Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , 

Andrzej Kopacki , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, 

Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz 

Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir 

Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (2) 

Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Chudomięt, Andrzej Kopeć 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

UCHWAŁA NR LXI/709/23 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 31 sierpnia 2023 r. 

w sprawie przyjęcia przez Gminę Kędzierzyn-Koźle do realizacji zadania z zakresu 

administracji rządowej 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca 

ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania 

zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni 

ścieków i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Kędzierzyn-Koźle. 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja 

jednogłośnie pozytywnie (7 głosami ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , 

Andrzej Kopacki , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, 

Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz 

Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir 

Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (2) 

Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król 
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NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Chudomięt, Andrzej Kopeć 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

UCHWAŁA NR LXI/710/23 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 31 sierpnia 2023 r. 

w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o 

uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i 

transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Kędzierzyn-Koźle 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyznaczenia obszaru i granic 

aglomeracji Kędzierzyn-Koźle. 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja 

jednogłośnie pozytywnie (7 głosami ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , 

Andrzej Kopacki , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, 

Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz 

Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir 

Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (2) 

Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Chudomięt, Andrzej Kopeć 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

UCHWAŁA NR LXI/711/23 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 31 sierpnia 2023 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji  

Kędzierzyn-Koźle 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty rocznej z 

tytułu trwałego zarządu ustanowionego na rzecz Miejskiego Zakładu Cmentarnego w 

Kędzierzynie-Koźlu. 
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Wiceprzewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Tomasz Scheller, poinformował, że 

komisja jednogłośnie pozytywnie 11 głosów ,,za” zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , 

Andrzej Kopacki , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, 

Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz 

Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir 

Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (2) 

Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Chudomięt, Andrzej Kopeć 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

UCHWAŁA NR LXI/712/23 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 31 sierpnia 2023 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty rocznej z tytułu trwałego 

zarządu ustanowionego na rzecz Miejskiego Zakładu Cmentarnego w Kędzierzynie-

Koźlu 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle obejmującego 

tereny w rejonie ulic: Jana Kochanowskiego, Piastowskiej, Głubczyckiej, Kazimierza 

Pułaskiego, Królowej Jadwigi, Heleny Modrzejewskiej, Przyjaźni, Grunwaldzkiej, 

Niezdrowickiej, Sławięcickiej oraz w sąsiedztwie Kanału Kłodnickiego. 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja stosunkiem 

głosów: ,,za” - 4, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 3, pozytywnie zaopiniowała ww. 

projekt uchwały. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , 
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Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, 

Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Dominik Szustakiewicz, Sławomir 

Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (2) 

Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Chudomięt, Andrzej Kopeć 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

UCHWAŁA NR LXI/713/23 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 31 sierpnia 2023 r. 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle obejmującego tereny w 

rejonie ulic: Jana Kochanowskiego, Piastowskiej, Głubczyckiej, Kazimierza Pułaskiego, 

Królowej Jadwigi, Heleny Modrzejewskiej, Przyjaźni, Grunwaldzkiej, Niezdrowickiej, 

Sławięcickiej oraz w sąsiedztwie Kanału Kłodnickiego  

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle obejmującego 

tereny wzdłuż projektowanego gazociągu podwyższonego ciśnienia na osiedlach Piastów-

Powstańców Śląskich oraz Azoty. 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja 

jednogłośnie pozytywnie (7 głosami ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , 

Andrzej Kopacki , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, 

Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz 

Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (3) 

Andrzej Kopeć*, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Chudomięt 



13 

 

*radny Andrzej Kopeć w związku z problemami technicznymi, oddał głos „za” poprzez 

oświadczenie do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

UCHWAŁA NR LXI/714/23 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 31 sierpnia 2023 r. 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle obejmującego tereny 

wzdłuż projektowanego gazociągu podwyższonego ciśnienia na osiedlach Piastów-

Powstańców Śląskich oraz Azoty  

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

16. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle obejmującego tereny w rejonie 

ulic: Rybarze, Litewskiej, Heleny Modrzejewskiej, Jana Brzechwy, Aleksandra Fredry i 

Słowiczej. 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja stosunkiem 

głosów: ,,za” - 5, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 2, pozytywnie zaopiniowała ww. 

projekt uchwały. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, 

Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, 

Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Marek Piasecki, Sławomir 

Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (3) 

Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Dominik Szustakiewicz 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Chudomięt 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

UCHWAŁA NR LXI/715/23 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 31 sierpnia 2023 r. 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części 

obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle obejmującego tereny w rejonie ulic: Rybarze, 

Litewskiej, Heleny Modrzejewskiej, Jana Brzechwy, Aleksandra Fredry i Słowiczej 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 
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17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej, składającej się z działek o nr 1974/17, 1974/18 i 

1974/22 k.m. 8, położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Kędzierzyn przy ul. 

Kanałowej. 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja stosunkiem 

głosów: ,,za” - 6, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 1, pozytywnie zaopiniowała ww. 

projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

komisja  stosunkiem  głosów:  „za”  –  9,  „wstrzymujących  się”  –  2,  pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, 

Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, 

Marek Piasecki, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Fabian Pszon, Dominik 

Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (2) 

Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Chudomięt 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

UCHWAŁA NR LXI/716/23 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 31 sierpnia 2023 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej, składającej się z działek o nr 1974/17, 1974/18 i 1974/22 k.m. 8, 

położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Kędzierzyn przy ul. Kanałowej  
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa użytkowania 

wieczystego nieruchomości gruntowej niezabudowanej, oznaczonej jako działka nr 602/934 

k.m. 5, położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Blachownia przy ul. Spacerowej. 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja stosunkiem 

głosów: ,,za” - 6, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 1, pozytywnie zaopiniowała ww. 

projekt uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

komisja  stosunkiem  głosów:  „za”  –  9,  „wstrzymujących  się”  –  1,  pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Tomasz Scheller zapytał, czy nowy właściciel tych działek, jeżeli zostaną wycięte drzewa, 

będzie zobowiązany do wykonania nowych nasadzeń.  

Artur Maruszczak poinformował, że to nie są tereny lasów państwowych, teren jest 

zarośnięty, ale liczy się to co jest w planie zagospodarowania przestrzennego. W planie są to 

tereny, na których można realizować inwestycje, więc jeżeli wykonawca będzie wycinał 

drzewa pod inwestycję, nie ma konieczności robienia nowych nasadzeń.  

Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , 

Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian 

Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (2) 

Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Chudomięt 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR LXI/717/23 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 31 sierpnia 2023 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa użytkowania wieczystego nieruchomości 

gruntowej niezabudowanej, oznaczonej jako działka nr 602/934 k.m. 5, położonej w 

Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Blachownia przy ul. Spacerowej  

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa użytkowania 

wieczystego nieruchomości gruntowej niezabudowanej, oznaczonej jako działka nr 21/9 k.m. 

5, położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Blachownia przy ul. Spacerowej. 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja stosunkiem 

głosów: ,,za” - 6, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 1, pozytywnie zaopiniowała ww. 

projekt uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

komisja jednogłośnie pozytywnie (10 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , 

Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian 

Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (2) 

Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Chudomięt 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

UCHWAŁA NR LXI/718/23 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 31 sierpnia 2023 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa użytkowania wieczystego nieruchomości 

gruntowej niezabudowanej, oznaczonej jako działka nr 21/9 k.m. 5, położonej w 

Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Blachownia przy ul. Spacerowej  

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

20. Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody 

Opolskiego z dnia 28 lipca 2023 r., stwierdzające częściową nieważność uchwały nr 

LIX/699/23 Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 27 czerwca 2023 r. w sprawie uchwalenia 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru miasta 

Kędzierzyn-Koźle położonego na terenie osiedli Przyjaźni i Sławięcice, w rejonie ulic: 

Przyjaźni, Strzeleckiej, Spacerowej, Naftowej oraz Kanału Kędzierzyńskiego i Kanału 

Gliwickiego w zakresie § 2 pkt 1 i § 2 pkt 12, oraz udzielenia pełnomocnictwa do wniesienia 

tej skargi i do występowania w tej sprawie przed Wojewódzkim Sądem Administracyjnym w 

Opolu i Naczelnym Sądem Administracyjnym w Warszawie. 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja 

jednogłośnie pozytywnie (6 głosami ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 
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Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , 

Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian 

Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, 

Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (2) 

Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Chudomięt 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

UCHWAŁA NR LXI/719/23 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 31 sierpnia 2023 r. 

w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Opolskiego z dnia 

28 lipca 2023 r., stwierdzające częściową nieważność uchwały nr LIX/699/23 Rady 

Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 27 czerwca 2023 r. w sprawie uchwalenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru miasta 

Kędzierzyn-Koźle położonego na terenie osiedli Przyjaźni i Sławięcice, w rejonie ulic: 

Przyjaźni, Strzeleckiej, Spacerowej, Naftowej oraz Kanału Kędzierzyńskiego i Kanału 

Gliwickiego w zakresie § 2 pkt 1 i § 2 pkt 12, oraz udzielenia pełnomocnictwa do 

wniesienia tej skargi i do występowania w tej sprawie przed Wojewódzkim Sądem 

Administracyjnym w Opolu i Naczelnym Sądem Administracyjnym w Warszawie  

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

21. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na 

ławników do sądów powszechnych na kadencję 2024-2027. 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja 

jednogłośnie pozytywnie (7 głosami ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Adam Oczoś zgłosił kandydaturę radnej Ewy Stogniew do prac w Zespole ds. zaopiniowania 

kandydatów na ławników do sądów powszechnych na kadencję 2024-2027. 

Ewa Stogniew wyraziła zgodę na kandydowanie. 

Katarzyna Kukolka-Bogocz zgłosiła kandydaturę radnej Grażyny Filipowicz. Radna wyraziła 

zgodę na kandydowanie. 

Ewa Stogniew zgłosiła kandydaturę Katarzyny Dysarz. Radna wyraziła zgodę na 

kandydowanie. 
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Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie zamknięcie listy kandydatur w sprawie 

powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów powszechnych na 

kadencję 2024-2027: 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , 

Andrzej Kopeć, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, 

Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Ewa Stogniew, 

Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Katarzyna Dysarz 

BRAK GŁOSU (3) 

Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Tomasz Scheller 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Chudomięt 

Głosowano w sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników do 

sądów powszechnych na kadencję 2024-2027 - kandydat Ewa Stogniew.  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , 

Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian 

Pszon, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Ewa Stogniew 

BRAK GŁOSU (3) 

Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Tomasz Scheller 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Chudomięt 

Głosowano w sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników do 

sądów powszechnych na kadencję 2024-2027 - kandydat Grażyna Filipowicz:  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , Andrzej 

Kopeć, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał 

Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Ewa Stogniew, 
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Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Grażyna Filipowicz  

BRAK GŁOSU (3) 

Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Tomasz Scheller 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Chudomięt 

Głosowano w sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników do 

sądów powszechnych na kadencję 2024-2027 - kandydat Katarzyna Dysarz:  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , 

Andrzej Kopeć, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, 

Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Ewa Stogniew, 

Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Katarzyna Dysarz 

BRAK GŁOSU (3) 

Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Tomasz Scheller 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Chudomięt 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie powołania 

Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów powszechnych na kadencję 

2024-2027 w składzie: Ewa Stogniew, Grażyna Filipowicz, Katarzyna Dysarz: 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , 

Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian 

Pszon, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (3) 

Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Tomasz Scheller 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Chudomięt 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 
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UCHWAŁA NR LXI/720/23 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 31 sierpnia 2023 r. 

w sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów 

powszechnych na kadencję 2024-2027  

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

22. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2023 wraz z 

autopoprawkami. 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

komisja  stosunkiem  głosów:  „za”  –  9, „przeciw” – 1,  „wstrzymujących  się”  –  1,  

pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką. Radny zwrócił się z 

prośbą o wyjaśnienie treści drugiej autopoprawki, której komisja nie opiniowała. 

Artur Maruszczak wyjaśnił, że druga autopoprawka dotyczy dwóch zadań, pierwsze dotyczy 

montażu kotła gazowego w Publicznym Przedszkolu nr 5, drugie dotyczy zwiększenia 

środków na wymianę nawierzchni podwórek przy ul. Gagarina.  

Dominik Szustakiewicz zapytał o drugie zadanie zwiększenia środków o 128 tys. z budżetu 

obywatelskiego, jak to będzie rozliczane.  

Artur Maruszczak wyjaśnił, że jeżeli zadanie jest warte więcej niż przewidywano w budżecie 

obywatelskim, to w przypadku gdy jest to 10% - gmina dopłaca do zadania, gdy jest to więcej 

niż 10% to kwota zostanie ściągnięta z następnego wolnego budżetu obywatelskiego. Na to 

zadanie są przerzucone środki z dwóch zaległych zadań. 

Przewodniczący Rady Miasta, po stwierdzeniu, że nie ma więcej chętnych do zabrania głosu, 

poddał projekt uchwały pod głosowanie:    

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , 

Andrzej Kopeć, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, 

Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

PRZECIW (2) 

Wiesław Fąfara, Marek Piasecki 

BRAK GŁOSU (3) 

Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Tomasz Scheller 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Chudomięt 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 
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UCHWAŁA NR LXI/721/23 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 31 sierpnia 2023 r. 

w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2023  
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

23. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2023-2035 wraz z autopoprawkami. 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

komisja  stosunkiem  głosów:  „za”  –  8, „przeciw” – 1,  „wstrzymujących  się”  –  2,  

pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , 

Andrzej Kopeć, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, 

Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

PRZECIW (2) 

Wiesław Fąfara, Marek Piasecki 

BRAK GŁOSU (3) 

Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Tomasz Scheller 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Chudomięt 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

UCHWAŁA NR LXI/722/23 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 31 sierpnia 2023 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 

2023-2035  

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

24. Podjęcie uchwały w sprawie skargi „na działanie gminy względem zabezpieczenia terenu 

po dawnej Spółdzielni Inwalidów Braille’a”. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Michał Nowak, poinformował, że 

komisja przyjęła stanowisko zgodne ze stanowiskiem Prezydent Miasta – o bezzasadności 

skargi (stosunkiem  głosów:  „za”  –  2,  „przeciw  –  0, ,,wstrzymujących się” – 3). 



22 

 

Ewa Czubek podzieliła się opinią, że rozumie, iż skarga jest bezzasadna, ale rozumie również 

frustrację tego mieszkańca, ponieważ od wielu lat sytuacja jest fatalna. Z racji tego, że pani 

prezydent w swoim stanowisku zobowiązała się do przeprowadzenia pewnych działań w 2023 

r., zwróciła się z prośbą o powiadomienie członków Komisji Infrastruktury o tych 

działaniach.  

Prezydent Miasta poinformowała, że gmina musi poinformować spadkobierców tego 

budynku, którzy są w Niemczech o terminie, do którego muszą zabezpieczyć teren. Jeżeli nie 

zostanie to wykonane, gmina razem z Nadzorem Budowlanym spróbuje przynajmniej 

częściowo ten teren zabezpieczyć, ale nie będzie to łatwe, ponieważ nie jest to teren gminy. 

Fabian Pszon wyraził pozytywną opinię na temat podjęcia tych działań przez gminę.  

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , 

Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian 

Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, 

Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (2) 

Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Chudomięt 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

UCHWAŁA NR LXI/723/23 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 31 sierpnia 2023 r. 

w sprawie skargi „na działanie gminy względem zabezpieczenia terenu po dawnej 

Spółdzielni Inwalidów Braille’a”  

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

 

25. Podjęcie uchwały w sprawie skargi na działania pracowników Urzędu Miasta Kędzierzyn-

Koźle w kwestii „likwidacji żywopłotu przy ul. Gazowej i ul. Piastowskiej oraz wycinki 

drzewa przy Powiatowym Urzędzie Pracy w Kędzierzynie-Koźlu”. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Michał Nowak, poinformował, że 

stanowisko komisji jest zgodne ze stanowiskiem Prezydenta Miasta:  w  temacie  likwidacji  

żywopłotu  Rada  Miasta  jest  zobowiązana  przekazać  skargę według  właściwości  

Staroście  Powiatu.  W  temacie  wycinki  drzewa  skarga  zostanie rozpatrzona przez 

bezpośredniego przełożonego Kierownika Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa – 

Prezydenta Miasta.  
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Komisja Skarg, Wniosków i Petycji jednogłośnie (5 głosów ,,za”) przyjęła ww. stanowisko.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , 

Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian 

Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, 

Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (2) 

Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król 

NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Chudomięt 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

UCHWAŁA NR LXI/724/23 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 31 sierpnia 2023 r. 

w sprawie skargi na działania pracowników Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle w kwestii 

„likwidacji żywopłotu przy ul. Gazowej i ul. Piastowskiej oraz wycinki drzewa przy 

Powiatowym Urzędzie Pracy w Kędzierzynie-Koźlu”  

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

26. Interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania 

radnych. 

Ireneusz Wiśniewski zgłosił problem mieszkańców, którzy mieszkają w budynku RSM 

Chemik na osiedlu przy ul. Spółdzielców, gdzie podczas ulewy są zalewane piwnice. Poruszył 

również sprawę mieszkańca ulicy Bończyka, gdzie są wysokie nasadzenia przy bloku. 

Poinformował także samochodzie zajmującym miejsce na parkingu koło kościoła w Koźlu, 

którego właściciel zmarł kilka lat temu.   

Dominik Szustakiewicz zwrócił się z pytaniem o prace remontowe na ul. Przechodniej, kiedy 

się rozpoczną. 

Artur Maruszczak poinformował, że na tym terenie jest kawałek starej „betonówki”, co 

wpłynie na opóźnienie tej inwestycji, ze względów finansowych nie zostanie wykonana w 

tym roku.  

Dominik Szustakiewicz zgłosił, że nie działa oświetlenie na ul. 1 maja i 11 listopada. 
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Artur Maruszczak poinformował, że oświetlenie gminy jest naprawiane „od ręki”, ale jeśli są 

to latarnie Taurona czasami trzeba trochę poczekać.  

Dominik Szustakiewicz zwrócił się z prośba o informację w związku z odpowiedzią na 

wniosek dot. montażu lustra na skrzyżowaniu ul. Słowackiego z ul. Kościuszki oraz 

ustaleniami podjętymi na posiedzeniu komisji do prowadzenia analizy istniejącej organizacji 

ruchu w dniu 26.04.2023 r., jak przedstawia się sytuacja związana z monitorowaniem przez 

Straż Miejską sposobu parkowania pojazdów w obrębie przedmiotowego skrzyżowania. 

Sławomir Wołkowiecki poruszył sprawę przejścia z ul. Lwowskiej w kierunku byłego PKS-u, 

jest tam zakręt i żywopłot, który utrudnia widoczność zwłaszcza w godzinach wieczornych, 

zwrócił się z prośbą o zamontowanie lustra.  

Andrzej Kopeć, w nawiązaniu do wypowiedzi radnego Szustakiewicza, zwrócił uwagę, że 

sytuacja z niewłaściwym parkowaniem w rejonie ul. Kościuszki nie poprawiła się. Jego 

zdaniem trudno oczekiwać, że sytuacja się poprawi, mieszkańcy chcą parkować jak najbliżej 

swoich domostw, patrole i upomnienia nic nie dadzą. W tym rejonie ciężko sobie wyobrazić, 

aby powstały jakieś dodatkowe miejsca parkingowe.  

Dominik Szustakiewicz zgodził się z przedmówcą, ma nadzieję, że Starostwo Powiatowe 

zmieni zdanie co do zamontowania lustra.  

Marek Piasecki poinformował na prośbę radnego Chudomięta o zgłoszeniu mieszkańców ulic 

Puławskiego i Grunwaldzkiej problemu z bazą samochodową spółki Czysty Region, prezes 

spółki mówił o przeniesieniu bazy w 2025 r., czy nie dałoby się tego przyśpieszyć. 

Prezydent Miasta poinformowała, że mieszkańcy napisali do niej petycję, na którą 

odpowiedziała, że spółka ma zamiar przenieść bazę na Pole Południowe, nie wie, czy to 

będzie trwało rok czy dwa. Spółka postara się, aby funkcjonowanie bazy do tego czasu było 

jak najmniej uciążliwe dla mieszkańców.  

Sławomir Wołkowiecki zapytał, czy konsultacje, które się odbywają w godzinach 

południowych można zorganizować w godzinach późniejszych. Dodał, że nie mógł 

uczestniczyć w konsultacjach dotyczących ronda Milenijnego. 

Prezydent Miasta poinformowała, że gmina stara się robić konsultacje w godzinach 

popołudniowych. Konsultacje dotyczące ronda Milenijnego organizował Zarząd Dróg 

Wojewódzkich i on wyznaczał termin.  

Artur Maruszczak stwierdził, że nie były to konsultacje tylko przedstawienie koncepcji 

rozwiązania problemu ronda w kilku wariantach. To jest dopiero wstępna faza 

przedprojektowa, prawdziwe konsultacje będą na etapie dokumentacji.  

Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji, przewodniczący Ireneusz Wiśniewski przeszedł 

do kolejnego punktu porządku obrad. 

27. Wolne wnioski. 

Prowadzący obrady poinformował o terminie następnej sesji, która odbędzie się w czwartek 

28 września o godzinie 14.00. 
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28. Zakończenie obrad 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz 

Wiśniewski, zamknął LXI sesję Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

         Przewodniczący obrad  

         Ireneusz Wiśniewski  
 

 

 

Sesja zakończyła się o godzinie 17:23.  

 
Protokołowała: Xymena Wąsowicz 

 

 

 


